
 

 

Dank voor het snelle bezorgen van de bezuinigingsopties van de VRGZ. Ik heb meteen een 

vervolgvraag over de consequentie van optie 5: de evenementenadvisering: 

1.hoe vaak hebben we als gemeente hiervan gebruik gemaakt in de afgelopen 5 jaar?  

2. Is het een mogelijkheid die advisering in eigen huis te doen of iemand daarvoor te 
laten opleiden?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Andrea Zierleyn  

fractievoorzitter GroenLinks West Betuwe 

 


